
Uchwała Nr VII/54/19
Rady Miejskiej w Pyrzycach

z dnia 28 marca 2019 r.

 w  sprawie  rozpatrzenia  petycji  dotyczącej  podjęcia  prac  celem  uchwalenia
i realizowania „Planu Rozwoju Gospodarki Turystycznej w Gminie Pyrzyce”

Na  podstawie  art.  18  ust.  2  pkt  15  ustawy  z  dnia  8  marca  1990  r.
o samorządzie gminnym (t. j. Dz. U. z 2019 r. poz. 506), art. 9 ust. 2 i art. 13
ust.1 ustawy z dnia 11 lipca 2014 r. o petycjach (t. j. Dz. U. z 2018 r. poz. 870)
Rada Miejska w Pyrzycach uchwala, co następuje:

 § 1. Petycję z dnia 10 stycznia 2019 r. (BRM.152.4.2019) w sprawie podjęcia
prac celem uchwalenia i realizowania „Planu Rozwoju Gospodarki Turystycznej
w Gminie Pyrzyce” rozpatruje się negatywnie.

 §  2. Zobowiązuje  się  Przewodniczącego  Rady  Miejskiej  w  Pyrzycach  do
poinformowania wnoszącego petycję o sposobie jej rozpatrzenia.

 §  3. Wykonanie  uchwały  powierza  się  Przewodniczącemu  Rady  Miejskiej
w Pyrzycach.

 § 4. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia.

                         Przewodniczący Rady 

                                                                      Mariusz Majak



Uzasadnienie

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji na posiedzeniu w dniu 20 marca 2019 r.
rozpatrywała petycję z dnia 10 stycznia 2019 r. (BRM.152.4.2019) w sprawie
podjęcia  prac  celem uchwalenia  i  realizowania  „Planu  Rozwoju  Gospodarki
Turystycznej w Gminie Pyrzyce”.

Po  szczegółowym  zapoznaniu  się  z  treścią  oraz  po  zapoznaniu  się  ze
stanowiskiem Burmistrza Pyrzyc, Komisja wnosi o rozpatrzenie petycji przez
Radę Miejską w Pyrzycach  negatywnie. Przygotowanie planu rozwoju turystyki
jest  zadaniem  wymagającym  znacznych  nakładów  pracy  oraz  znacznych
nakładów  finansowych.  Wydatkowanie  najmniejszych  nawet  środków
publicznych zawsze musi być uzasadnione i powinno przynieść widoczny efekt
dla  gminy.  Trudno  znaleźć  uzasadnienie  dla  przygotowania  planu  rozwoju
turystyki, który sam w sobie mógłby doprowadzić do rozwoju turystyki w naszej
gminie. Podkreślić należy, że ani Burmistrz, ani Rada Miejska nie otrzymała
żadnych  wniosków  od  podmiotów gospodarczych  zajmujących  się  turystyką
z terenu  naszej  gminy  w  tym  zakresie.  Żaden  przedsiębiorca  z  branży
turystycznej  nie  zwracał  się  do  gminy  o  wsparcie  jego  działań  poprzez
przygotowanie  planu  rozwoju  turystyki.  Obecnie  nie  ma  takiego
zapotrzebowania. 


